
1 
 

XXXV sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 29 października 2021r.  
I. Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XXXV sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Przywitał burmistrza 
Bartłomieja Bartczaka, radnych oraz śledzących obrady online. Obecnych 14 radnych na stan 
15. Nieobecny Jerzy Galewski. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący zaproponował rozszerzenie porządku obrad sesji o dwa projekty uchwał: 
1.Projekt nr 270 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości oraz z wolnień od 
podatku od nieruchomości. 
2.Projekt nr 271 w sprawie utworzenia Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej w formie spółki 
kapitałowej o nazwie Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Gubin Spółka z o.o. 
 
Radni nie wnieśli uwag do porządku sesji. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek sesji został przyjęty jednogłośnie /14 

osób za,   0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Następnie Burmistrz złożył informację dotyczącą wskazania podmiotów, w których będzie 
wykonywana w 2022 r. kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna. Taki 
obowiązek wynika z rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 2010 r. w sprawie 
podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie 
użyteczna. Ilość wyznaczonych podmiotów ustala się na podstawie opinii zgłoszonej przez Prezesa 
Sądu Rejonowego. Prezes Sądu Rejonowego w Krośnie Odrzańskim złożyła wniosek o 
zabezpieczenie miejsc  wykonywania kary ograniczenia wolności na rok 2022 dla 180 osób, 
przeciętnie 400 godzin na każdą osobę.  
Wobec powyższego  Burmistrz wskazał następujące podmioty, w których będzie realizowana kara 
ograniczenia wolności orzeczona wobec mieszkańców Gubina w roku 2022. Będą to: 
1.Przedszkole Miejskiej nr 1 – 20 osób 
2. Szkoła Podstawowa nr 2 – 10 osób 
3. Miejski Zakład Usług Komunalnych- 20 osób  
4.Miejski Ośrodek Sportu- 50 osób 
5.Przedsiębiorstwo Usług Miejskich -40 osób 
6.Zespół Szkół Ogólnokształcących - 10 osób 
7.Urząd Miejski w Gubinie - 30 osób 
 
W dalszej kolejności Burmistrz przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych 
składanych przez zastępcę Burmistrza, skarbnika, sekretarza, naczelników wydziałów, 
kierowników jednostek organizacyjnych oraz dyrektorów gminnych osób prawnych (informacja 
pisemna stanowi załącznik do protokołu) 
 
III. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności Komisji                         
w okresie między sesjami. 
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Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski - komisja obradowała 
dwukrotnie.  Pierwsze spotkanie dotyczyło w całości prezentacji wniosków do budżetu na rok 
2022. Zaproszone były wszystkie komisje Rady Miejskiej. Na drugim posiedzeniu  opiniowano 
projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
- komisja spotkała się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak - komisja spotkała 
się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję oraz komisja zapoznała się  z 
wnioskami do nagrody im. Urszuli Dudziak..  
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz - komisja spotkała się raz, celem spotkania była 
kontrola Międzyszkolnego Ludowego Klubu Sportowego Volley. 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek - komisja spotkała się raz. Przedmiotem 
posiedzenia był wniosek złożony przez mieszkańców.   
 
IV. Podjęcie uchwał w sprawie:    

1. Nadanie tytułu „zasłużony dla miasta Gubina” - 267 

 
Projekt uchwały nr 267 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 267 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXV.247.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Przewodniczący pogratulował panu doktorowi Zygfrydowi Gwizdalskiemu uzyskania tytułu 

oraz poinformował, że uroczyste wręczenie tytułu nastąpi na najbliższym uroczystym 

spotkaniu. 
 

2.   zmiana uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla miasta Gubina” - 268 

Projekt uchwały nr 268 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 268 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXV.248.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
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3. planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami - 

269 

Projekt uchwały nr 269 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały  projekt uchwały pozytywnie.  

 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 269 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXV.249.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4.o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie 

miejskim na 2021 r. - 265 

 
Projekt uchwały nr 265 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały  projekt uchwały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 265 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXV.250.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. zmieniająca uchwałę rady Miejskiej nr XXVI.183.2020 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2021-2035 

- 263 

Projekt uchwały nr 263 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 

Przewodniczący poprosił panią skarbnik o przedstawienie autopoprawki do projektu uchwały nr 

263  

Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę 

W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawka została przyjęta /14 osób za, 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały  projekt uchwały pozytywnie.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
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Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 263 wraz z przyjętą autopoprawką 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXV.251.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. określenia stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień od podatku od 

nieruchomości - 270 

Przewodniczący poprosił panią skarbnik o przedstawienie projektu nr 270 

  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Opłata adiacencka jest niegodziwa, a podwyżka podatków jest godziwa. Traktujmy wszystkich 
jednakowo.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Wszystkich jednakowo, czyli wszyscy płacimy jako wspólnota podatki, które to podatki potem 
idą na takie cele jak szkoły, przedszkola, żłobek, inwestycje.  To jest tylko drobna korekta, 
korekta o 6%. 
Radna Teresa Zajkowska 
To nie jest najlepszy moment na podwyższenie podatków, co pewnie spotka się                                               
z niezadowoleniem.  
Radny Ziemowit Patek 
Musimy utrzymać szkoły, bibliotekę, Dom Kultury. Z jednej strony wszyscy byśmy chcieli żeby 
nie było podatków, a z drugiej strony chcemy aby całe miasto dobrze funkcjonowało. Trzeba 
to wyważyć.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
W przypadku mieszkania o powierzchni 50m2, to będzie wzrost podatku o 2,50 zł w skali roku.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 270 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /12 osób za, 1 osoba 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XXXV.252.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

7. utworzenia Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej w formie spółki kapitałowej o 

nazwie Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa Gubin Spółka z o.o. 

Przewodniczący poprosił naczelnika wydziału Komunalnego i Inwestycji o przedstawienie 

projektu uchwały nr 271 

 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 271 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXV.253.2021 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
V. Sprawozdanie przewodniczącej Komisji Rewizyjne o przeprowadzonej kontroli w 
MLKS Volley Gubin. 
Przewodniczący poprosił przewodniczącą komisji Danutę Grygorowicz o przedstawienie 
sprawozdania z przeprowadzonej kontroli. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
Radny Robert Woszak 
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Jaki jest skład osobowy? Ile jest osób, które prowadzą zajęcia, trenerów, animatorów? 
Radna Danuta Grygorowicz 
Komisja ma wybiórcze informacje dotyczące umów zleceń, które są wystawiane przez 
poszczególnych nauczycieli wychowania fizycznego, animatorów sportu.  
Radny Robert Woszak 
Czy nauczyciele wychowania fizycznego są opłacani przez klub? 
Radna Danuta Grygorowicz 
Mają płacone delegacje jeżeli uczestniczą w zawodach. 
Radny Tomasz Romanowski 
Czy klub pozyskał jeszcze inne pieniądze, czy funkcjonuje tylko na podstawie dotacji? 
Radna Danuta Grygorowicz 
Celem kontroli było sprawdzenie dotacji.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Środki klub pozyskuje także z zewnątrz, np. sponsorem klubu jest pan Iwanicki.  
Radny Robert Woszak 
Jak klub rozlicza transport własnymi samochodami? 
Radna Danuta Grygorowicz 
Komisja tego nie sprawdzała, bo nie było to przedmiotem kontroli. Kwota z dotacji, którą 
sprawdzała komisja jest rozliczona rzetelnie dokumentami z potwierdzeniem. Klub Volley może 
być przykładem dla innych klubów.  
 
VI. Przyjęcie protokołu  z XXXIII i XXXIV  sesji Rady Miejskiej w Gubinie. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXIII sesji rady Miejskiej w Gubinie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /13 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXIV sesji rady Miejskiej w Gubinie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /14 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 

 
VI. Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił analizę oświadczeń majątkowych za rok 2020  
złożonych przez radnych  Rady Miejskiej w Gubinie (analiza pisemna stanowi załącznik do 
protokołu). Następnie zaprosił wszystkich radnych na obchody 103 rocznicy odzyskania przez 
Polskę niepodległości oraz przedstawił pismo z Zarządu Dróg Powiatowych z prośbą                                    
o wskazanie trzech inwestycji na drogach powiatowych.  
Prepozycje radnych 
Radny Robert Woszak 
Ulica Piastowska do krzyżówki z ul. 1 Maja i Wojska Polskiego, ul. Cmentarna  
Radna Teresa Opara 
Część ulicy Cmentarnej należącej do miasta jest zrobiona. Odcinek powiatowy należy uwzględnić 
jako priorytet.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Pan burmistrz w odpowiedzi powinien napisać o wszystkich drogach powiatowych.  
Radny Ziemowit Patek 
Dolna część ul. Kresowej.  
Radna Danuta Grygorowicz 
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Przychyla się do wniosku przewodniczącego. Ulica Legnicka, którą trzeba skończyć, ul. 
Kosynierów, ul.Piastowska. Radna proponuje przedstawić trzy najważniejsze ulice i jeszcze 
dodatkowe ulice.  
Radny Krzysztof Zdobylak 
Przychyla się do wniosku przewodniczącego i zastanawia się według jakiego klucza powiat będzie 
rozdzielał zadania.  
Radna Teresa Zajkowska 
Proponuje zaprosić na najbliższą sesję pana starostę.  
Radny Jan Skóra 
Może pismo ze starostwa był przed uzyskaniem informacji o dotacjach z polskiego ładu? 
Radny Mirosław Rogiński 
Proponuje ul. Piastowską, 1 Maja do ul. Batalionów Chłopskich. 
Radny Robert Woszak 
Przez ostatnie lata zadziało się na drogach  powiatowych. Musi być zrobiona ul. Legnicka i 
Kosynierów, a w następnych latach dbajmy aby była zrobiona ul. Cmentarna, Królewska, 
Piastowska, 1 Maja.  
Radny Tomasz Romanowski 
Ważna sprawa jest aby powiat w swoim budżecie zaplanował także remont instalacji wodno 
kanalizacyjnej.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Ulica Legnicka, Kosynierów i Cmentarna jest obiecana do zrobienia przez powiat. Radny 
podkreślił, że robienie teraz ul. Cmentarnej, kiedy jest objazd nie mam sensu. Proponuje ul. 
Królewską, całe osiedle do Gubina do centrum miasta, ul. Kresowa do dokończenia. Drogi, które 
mamy wspólnie z gminą - dofinansowanie powiat 50%, gmina wiejska 25% i gmina miejska 25%. 
Radny Ziemowit Patek  
Proponuje kolejkowanie dróg jeśli chodzi o drogi powiatowe. Potrzebna jest ul. Królewska. 
Należałoby również naprawić bruk na ul. Szkolnej.  
Radna Halina Wojnicz 
1.Nie ma miejsc parkingowych w mieście. Budowa parkingu przy ul. Generała Andersa powinna 
rozwiązać problem. 
2.Teren przy rodzie w centrum, miejsce zastawione jest samochodami. Trzeba poprawić tą sytuację. 
Powinna tam udać się Straż Miejska. 
Radny Jan Skóra 
Zaprasza na koncert dla Niepodległej 10 listopada o godz. 17:00 w Galerii Ratusz.  
Radny Krzysztof Zdobylak 
Sprawa zgłoszona przez radną Halinę Wojnicz, być może to temat dla referatu drogowego.  
Radny Ziemowit Patek 
Ponowił temat aby parkingi miejskie objąć strefą z parkometrami. Trzeba działać i przyspieszyć 
prace.  
 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany i zamknął XXXV sesję Rady 
Miejskiej w Gubinie. 
 

                                                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                              Wojciech Sendera  

 

 

Zakończono godz.12:05 
Protokołowała A.Dobras 

 


